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2021Z21407 

Vragen van het lid Hijink (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht dat zelfstandige klinieken graag meer patiënten 
zouden behandelen die op inhaalzorg wachten, maar daarvoor niet de ruimte 
krijgen (ingezonden 24 november 2021). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat zelfstandige klinieken graag meer 
patiënten zouden behandelen die op inhaalzorg wachten, maar daarvoor niet 
de ruimte krijgen?1 

Vraag 2
Klopt het dat er op jaarbasis nog 100.000 patiënten extra kunnen worden 
geholpen bij zelfstandige behandelcentra (zbc’s)? 

Vraag 3
Klopt het dat de inhaalzorg momenteel minder in zbc’s plaatsvindt dan 
mogelijk zou zijn doordat zorgverzekeraars dan dubbel zouden betalen voor 
deze zorg? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 4
Zo ja, welke mogelijke oplossingen bestaan er voor dit probleem? 

Vraag 5
Bent u het ermee eens dat in de huidige situatie, waarin vele patiënten 
wachten op het moment dat hun uitgestelde operatie kan plaatsvinden, 
zoveel mogelijk van deze operaties zo spoedig mogelijk zouden moeten 
worden uitgevoerd? 

Vraag 6
Zo ja, waarom wordt er dan nog geen gebruik gemaakt van de capaciteit bij 
de zbc’s? 

1 EW, 18 november 2021, «De wachtlijst voor inhaalzorg kan korter» (https://
www.ewmagazine.nl/kennis/achtergrond/2021/11/wachtlijst-kan-korter-1930w/).
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Vraag 7
Wat bent u van plan te doen om ervoor te zorgen dat patiënten die wachten 
op uitgestelde operaties niet langer moeten wachten, doordat capaciteit bij de 
zbc’s niet kan worden gebruikt om financiële redenen? 

Vraag 8
Bent u bereid om deze vragen voor het eerstvolgende debat over de 
ontwikkelingen rondom het coronavirus te beantwoorden?
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